

BESTYRELSESMØDE

Tirsdag den 13. august 2024 kl 18.30

DAGSORDEN

1. Valg af dirigent – Stine
2. Valg af referent – Heidi
3. Strøm – der er ikke strøm i containeren. Det SKAL laves til den 20. august 2024 hvor der er hjemmebanekamp – Kim har allerede klaret opgaven
4. Alex
 - Der skal bookes optegning af banen til U19 kamp den 20. august 2024 – Heidi booker
 - HVEM står for den fremadrettede kontakt ?? – Heidi
5. Junior kamp – tirsdag den 20. august 2024 kl 18.30.
Opgaver
 - Aflysning af almindelig træning på Holdsport mm – Heidi
 - Kiosk – planlægning, indkøb mm – Heidi og Malene
 - Opfordring til hjælp med chain, kiosk, mm – Heidi
6. Seniorskamp – Skal der spilles på hjemmebane den 24. august 2024 ??
Opgaver
 - Kiosk – planlægning, indkøb mm HVEM??
 - Opfordring til hjælp med chain, kiosk mm HVEM??DET ER ENDNU IKKE AFGJORT HVOR KAMPEN SKAL SPILLES
7. Bookning af Hallen.
Er der nogen der ved hvornår der åbnes for bookning af hallen ?? – fra 14. september kan hallen bookes. Der var enighed om at booke så mange weekender der er mulighed for, med henblik på at have fællestræninger, stævner mm – Rikke
8. Status økonomi – Rikke
Konto 1 ”driftkontoen” saldo ca 60.000,- kr
Konto 2 ”opsparingskonto”saldo ca 128.000,- kr. Der er kommet henholdsvis 90.000,- og 28.000,- kr ind fra Copenhell og Rammstein. De 28.000,- er afsat til træner kurser.
9. Container
 - Hvor mange penge vil vi bruge på det ?? – det blev besluttet at sætte ca 50.000,- kr. af .
 - HVEM tager opgaven ?? – Kim
10. Spillertrøjer
 - Hvornår kommer de mindre størrelser ?? – ankom dd
 - Skal der købes til hele klubben ?? – Ja, dog undersøges det til en start, hvorvidt der er stemning for at kunne købe sin egen. Prisen bliver mellem 400,- og 450,- kr stk. NB! Seniorerne har førsteret på nr, herefter Junior, Development osv – Heidi og Malene juniorafdelingen og Stine seniorer
11. Dommere
 - Der er dd lagt datoer op med dommerkurser. Da Development ikke kan spille kampe, skal der gøres en indsats for at de får dommerkurser, så de kan dømme i stedet – Nikolaj

12. Kontingent

- Opfølgning på dem som ikke har betalt - Juniorafdelingen Rikke og Heidi og Seniorer Benjamin

13. Nøgler

- Lasse S mangler en nøgle – har fået
- Klubben har fået en nøgleboks som kan hænges op så der altid er mulighed for at komme i containeren – Kim har allerede sat den op
Hvilke nøgler skal ligge i boksen – Til containerne, pengekasen og til omklædningsrummet og hvem skal have koden – Kun bestyrelsen skal have koden
- Nøgler til omklædningsrummet skal hentes hos kommunen – Rikke tager kontakt til dem, Heidi henter

14. Hjemmeside – Christian

Holdsport og hjemmesiden fungerer slet ikke sammen, det blev derfor besluttet at der må bruges penge på at oprette en ny hjemmeside

15. EVT

- Tilladelse til indkøb af sportstasker så der er en til hvert hold – Heidi
- På Mini er der kommet en forælder som meget gerne vil hjælpe med alt muligt. Hun hjælper gerne med at få nr og lister ved udlån af udstyr, indkøb til kiosken, planlægning af awardfest osv – Al hjælp er velkommen, så det blev besluttet, at Malene er meget velkommen til at gå videre med planlægningen af et awardshow for hele klubben.

16. Næste møde

- Tirsdag den 3. september 2024 kl 18.15 på Idasletten